

Kathrin Klossner

The service-oriented human resources expert with a federal certificate and the specialization "Payroll Specialist" brings many years of experience in the entire HR lifecycle management. As Personal Assistant to CEO at Aebi Schmidt Holding AG until 2022, she had deep insight into all aspects of international corporate management. This knowledge, combined with her broad know-how in administrative processes and employee management, she uses skillfully to lead Avanti HR, Accounting and Backoffice professionally.

She has proven her expertise for startups and growth phases on several occasions. At AdNovum Informatik AG, she helped to grow the company from 80 to 550 employees. In parallel, she built up Piena Corsa Auto AG, a car repair shop with brand-independent vehicle sales, and managed it administratively for seven years.

Kathrin Klossner

Die dienstleistungsorientierte Human Resources Expertin mit eidg. Fachausweis und der Vertiefung «Payroll Specialist» bringt langjährige Erfahrung im gesamten HR Lifecycle Management mit. Als Personal Assistant to CEO bei der Aebi Schmidt Holding AG bis 2022 hatte sie tiefen Einblick in sämtliche Aspekte der internationalen Unternehmensführung. Dieses Wissen, kombiniert mit ihrem breiten Knowhow zu administrativen Prozessen und Mitarbeitermanagement setzt sie gekonnt ein, um das Avanti HR, Accounting und Backoffice professionell zu führen.

Ihre Expertise für Startups und Wachstumsphasen hat sie schon mehrfach bewiesen. Bei der AdNovum Informatik AG hat sie das Wachstum von 80 auf 550 Mitarbeitenden mitgestaltet. Parallel dazu hat sie die Piena Corsa Auto AG, eine Autoreparaturwerkstatt mit markenunabhängigem Fahrzeugverkauf, aufgebaut und während sieben Jahren administrativ geführt.